
Ordförande har ordet 

Nu är det höst och väldigt mycket svamp i skogen, både ute på Bogesund och i 
Lärkanskogen. Gott till det mesta!

I Styrelsen har vi haft ännu ett styrelsemöte där vi bland annat avhandlade;

Vi är så glada för att vi har det soprummet vi har men återigen måste vi påminna 
om hanteringen av kartonger mm skrymmande material. 
Var noga med att vika ihop och göra emballage och kartonger så små som möjligt. 
Och kom ihåg att det finns en tillfällig återvinning på Resar för stora kartonger mm 
som inte kan kastas i vårt soprum.

Vi kommer att ta in tre offerter för att fylla på/lägga nytt grus på våra gångar. 

Höstfixardagen har tidigare fastställts till den 16/10, samling vid flaggstången kl 10

Påminner inför den dagen om att märka era cyklar där de står nu, såväl de som 
står i cykelställ som de som står i förråd och i källaren. Vi kommer att kasta omärkta 
cyklar.
Aktiviteter på höstfixardagen är också att kratta löv, sopning av parkeringsplatser-
na, ogräsrensning och krattning av grusgångar.
På fixardagen kommer det att finnas två containrar. 
Vi grillar som vanligt korv vid 12-tiden.

Nästa styrelsemöte kommer vi att gå igenom och påbörja budgetarbetet inför nästa 
år och även då gå igenom föreningens underhållsplan för att planera in och budge-
tera för ev nödvändiga underhåll för 2022.

Därmed avslutade vi mötet och några gick ner på Hamnkrogen för en god och trev-
lig styrelsemiddag och tillika avslutningsmiddag för AnnaLena Troedsson och Erik 
Grioenberg vilka avslutade sina uppdrag i styrelsen efter årsstämman i april.

Med önskan om en härligt höstig avslutning på veckan!

Ulrika


